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Notulen van de vergadering van de Ministerraad op 16 dec. 1960
*'s Morgens te 10 uur aangevangen en 's middags voortgezet, Trêveszaal.

Aanwezig: De Minister-President De Quay en de Ministers Van Aartsen, Beerman, Cals,
Klompé, Korthals, Marijnen, De Pous (bij de punten 12 – 20, 22c en 22d), Van Rooy, Toxopeus
en Zijlstra (behalve punt 19) (afwezig de Ministers Luns en Visser).

Voorts zijn aanwezig de Staatssecretarissen Bot (punt 22a), Schmelzer (punten 17
– 19), Scholten (punt 20) en Veldkamp (punten 1 – 11 en 20).

Secretaris: J. Middelburg.
- - -

9. Opdracht tot verzameling van gegevens inzake de geschiedenis van Nederlands-Indië in de periode 1945-1949
(Brief van de Minister van Onderwijs, Kunsten en Wetenschappen d.d. 2 december 1960, nr.
78521, met bijlage.)
Minister Van Rooy stelt een vraag naar de positie van de Regeringscommissaris voor Indonesische
aangelegenheden, vermeld in de punten 6 en 7. Minister Beerman meent, dat de overeenkomst
beter met de Staat kan worden gesloten dan met de Rijkscommissie voor Vaderlandse
Geschiedenis, die waarschijnlijk geen rechtspersoonlijkheid heeft. Voorts wijst spreker erop, dat
bij Justitie strafrechtelijke dossiers aanwezig zijn; over de beschikbaarstelling daarvan kan niet de
kleine Commissie vermeld in punt 8 beslissen. Als men het over dergelijke kwesties niet eens
wordt met de betrokken Minister, zal men een beslissing van de Ministerraad moeten vragen.

Minister Cals merkt in zijn antwoord op, dat over deze opdracht reeds langdurig is
gesproken in de Ministerraad in augustus, toen hijzelf afwezig was; hij meent, dat de regeling nogal
zwaar geworden is. Ter tegemoetkoming aan het bezwaar van Minister Beerman zou in punt 8
ook de betrokken Minister als lid van het Comité vermeld kunnen worden.

De Raad verklaart zich met deze toevoeging akkoord en aanvaardt overigens de
ontwerp-overeenkomst.
- - -

22. Ingekomen stukken en mededelingen
a. Bezoek Staatssecretaris Bot aan Nieuw-Guinea
Staatssecretaris Bot brengt in het kort verslag uit over zijn bezoek aan Nieuw-Guinea. Zijn indruk
van het bezoek voor wat de verbreding van de voorlichting over dit gebied betreft was dat dit wel
succes heeft gehad. Hij heeft een aantal economische onderwerpen besproken, die hij in nota's
voor Financiën en Economische Zaken zal vastleggen. Voor de installatie van de Nieuw-
Guinearaad worden tien gasten uit Australië en tien uit Australisch Nieuw-Guinea verwacht. Met
het oog op de bezoekers van elders zal ter aanvulling van de logiesgelegenheid een schip in de
haven worden gelegd. Spreker deelt voorts het een en ander mede over de Indonesische
infiltraties. Voor het snel overbrengen van mariniers is de vliegtuigcapaciteit geheel onvoldoende.
Het schijnt echter mogelijk om gemakkelijk een aantal watervliegtuigen hiervoor te krijgen. Hij
spreekt vervolgens over de Baliemvallei en over het rapport dat de Procureur-Generaal in
Hollandia over het onder bestuur brengen van de Baliemvallei heeft uitgebracht. De Minister-
President stelt voor, dat Binnenlandse Zaken en Justitie samen deze kwestie verder behandelen. De
Raad verklaart zich hiermede akkoord.
- - -

Kenmerk: Ministerraad.
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